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Protokoll 3/2023 

Fört vid Hägersten-Älvsjös pensionärsråds sammanträde 

onsdagen den 15 mars 2023 kl. 10:30-12:00, Telefonvägen 

30 
 

Ledamöter   Christer Bertling Ordförande (PRO) 

  Gunnar Carlsson Vice ordförande (SPF) 

Åke Lif (PRO) 

Birgitta Airas (SPF) 

Kerstin Andersson (SKPF) 

Ersättare  Katrin Wicén (PRO) 

Torbjörn Sundsgård (SPF) 

Ing-Britt Falk (PRO) 

Irene Svensson (SPF) 

Håkan Jarmar (SPF) 

Övriga närvarande Kerstin Malmport, Enhetschef Beställarenheten 

Annelie Johansson Sekreterare 

Susanne Forss Gustafsson 

Josefine Gustafsson 

 

Justerare   Christer Bertling (PRO), Irene Svensson (SPF) 

 

Datum för justering  2023-03-17 

Paragraf   §§1-7 

Sekreterare   Annelie Johansson 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Vice ordförande öppnar mötet och dagordningen godkändes med 

tillägg för en fråga under § 7 Övriga frågor. 

 

Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro: 

 

Närvarande medlemmar: 

Christer Bertling (OPOL) PRO – via länk 

Gunnar Carlsson (OPOL) SPF 

Åke Lif (OPOL) PRO 

Birgitta Airas (OPOL) SPF 

Kerstin Andersson (OPOL) SKPF  

 

Ersättare: 

Katrin Wicén (OPOL) PRO 

Torbjörn Sundsgård (OPOL) SPF 

Ing-Britt Falk (OPOL) (PRO) 

Irene Svensson (OPOL) (SPF)  

 

Förhindrade:  

Håkan Jarmar OPOL) (SPF) 

§ 2 
Val av justerare 

Christer Bertling PRO och Irene Svensson SPF valdes att justera 

  dagens protokoll. Justering av protokollet sker 17 mars via mejl. 

§ 3 
Tema Föreningsbidrag 

Susanne Forss Gustafsson och Josefine Gustafsson informerar om 

stöd till lokala föreningar. Syftet med lokalt föreningsbidrag är att 

erbjuda invånarna möjligheter att ta del av verksamheter, aktiviteter 

och kulturarrangemang av god kvalitet. Verksamheter för barn, 

ungdomar och äldre är prioriterade. 

Det finns två bidrag; verksamhetsbidrag och arrangörsstöd. Kan 

bara få ett av dem. 

Verksamhetsbidrag är ett stöd till lokala föreningars löpande 

verksamhet – till exempel regelbundna träffar, arrangemang och 

utflykter. Vid fördelning av bidraget tar nämnden hänsyn till 

medlemsantal och verksamhetens omfattning. 

Ansökningsprocessen ser olika ut mellan nämnderna i staden då det 

är upp till varje nämnd att besluta om när ansökan för 

verksamhetsbidrag ska vara förvaltningen tillhanda. I Hägersten-

Älvsjö är sista datum för att ansökan den 31 oktober. Detta med 
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tanken att verksamheterna ska få besked så tidigt som möjligt under 

kommande verksamhetsår. Ansökan kan med fördel göras digitalt.  

I förvaltningen finns en referensgrupp med personer som har 

kännedom om stadsdelens olika verksamheter och föreningsliv som 

går igenom ansökningarna och ger förslag på beslut till 

stadsdelsnämnden och till avdelningschef. Beslut tas i början av 

året. 

Alla föreningar som fått verksamhetsbidrag ska redovisa hur de 

använt pengarna senast 31 mars påföljande år. 

Mer information och blanketter finns på webben;  

https://foreningsservice.stockholm/stod-till-foreningar-och-

kulturaktorer/lokalt-stod/foreningsstod-i-hagersten-alvsjo/ 

§ 4 
Aktuell information från förvaltningen 

Kerstin Malmport, Enhetschef Beställarenheten informerade om: 

 

 IVO 

Ivo har besökt förvaltningen under vecka 4 och vi inväntar 

beslut från IVOs tillsyn. 

 Ipads 

Rådet kommer få mer information snart. Förvaltningen har 

hittat en lösning för att kunna erbjuda de i rådet som 

behöver Ipad för att kunna utföra sitt uppdrag samt 

information om vart de kan vända sig för support med 

Ipadsen. 

 

§5 

Anmälan av protokoll 

Stadsdelsnämndens sammanträde 23 februari 2023  

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

KPR:s sammanträde 14 februari 2023 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Pensionärsrådets sammanträde 15 februari 2023 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

https://foreningsservice.stockholm/stod-till-foreningar-och-kulturaktorer/lokalt-stod/foreningsstod-i-hagersten-alvsjo/
https://foreningsservice.stockholm/stod-till-foreningar-och-kulturaktorer/lokalt-stod/foreningsstod-i-hagersten-alvsjo/
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§ 6 
Ärenden till Stadsdelsnämnden 

Beslutsärende 3 Rapport om hälso- och sjukvårdsindikatorer 
2022 

Rådet konstaterar att verksamheterna är långt ifrån att uppnå 

målnivån inom palliativa området. En verksamhet utmärker sig 

inom området och är sämst. Rådet saknar området undernäring som 

har varit med i tidigare rapporter. Rådet vill veta hur det ser ut i 

förvaltningen när det gäller undernäring inom äldreomsorgen. 

Anmälningsärende 8 Enheternas verksamhetsberättelse 
2022 

Rådet framför att de ser att hemtjänsten ligger en bra bit under 

måluppfyllelsen. Inom området mat och måltider är det fler 

verksamheter som har bristfällig måluppfyllelse. Även på frågan 

om hur äldre upplever hur de kan påverka utförandet av sina 

insatser så är det långt ifrån målnivån som är satt. Rådet är tveksam 

till vad som kan kallas för utevistelse då det även där inräknas att 

man sitter en stund på balkongen. För utevistelse är resultatet även 

där långt till att uppnå målnivån.  

§ 7 
Övriga frågor 

Inkommen fråga från pensionärsrådet; Kan förvaltningen ha en mer 

aktiv roll i att styra insatsen inköps utförande. Till exempel genom 

att biståndshandläggarna ska ha koll på prisläget i området (via 

pensionärsorganisationernas matkassejämförelser eller andra 

konsumentundersökningar) för att kunna hjälpa brukarna att styra 

inköpen till billigare butiker och därmed minska utgifterna för 

pensionärerna? I stället för att hemtjänstutförarna går och handlar 

åt varje brukare för sig skulle inköpen kunna samordnas (digitala 

beställningar) och styras till handlare som har bästa priser och/eller 

kan erbjuda rabatter. 

Svar; Biståndsbedömningen inom äldreomsorgen ska vara likställd 

i hela staden och en stadsdelsförvaltning kan inte agera enskilt i 

specifika frågor. Kommunala och privata utförare har i underlaget 

för sitt uppdrag och upphandlingen beskrivet att inköp genomförs i 

närmaste butik. Biståndshandläggarens uppdrag är att beskriva vad 

den enskilde har för behov. Biståndshandläggaren kan inte gå in i 

hur insatsen ska genomföras i samråd med den enskilde enligt 

ramtiden. Det är hemtjänstens uppdrag att beskriva hur en insats 

ska genomföras i samråd med den enskilde. 

Detta är en viktig fråga och berör alla äldre i hela staden och frågan 

har därför lyft till äldreförvaltningen. Rådet ger även i uppdrag till 
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Irene Svensson att lyfta frågan i KPR, för vidare arbete med hur 

inköpen kan genomföras. 

 

 

Nästa sammanträde är 12 april kl. 10:30 


